
 

 

Møtet vart halde i samband med halde i samband med KAI-konferansen i Arendal, tysdag 

15.september kl 12.30.  
 
Anne Overland har skrive utkast til referatet. 
 
Sakliste: 

1.  Orientering om økonomi og status for utviklingsprosjektet, Ole Stian Hovland (Fylkesarkivet 

i Sogn og Fjordane) 

2.  Presentasjon av utviklingsarbeidet så langt, Andreas Lied (arkivplan.no) og Ole Stian  

Hovland (Fylkesarkivet i Sogn og Fjordane) 

3.  Førebels plan for neste utviklingsløp Sigve Espeland (IKA Rogaland og Ole Stian  

Hovland (Fylkesarkivet i Sogn og Fjordane) 
4.  Ymse 
 
 

Ole Stian Hovland ønska velkommen 

 
Styringsgruppe er satt ned. Valgt og utplukket av eigarorganisasjonane: 
 

– Håvard Ellingseter (IKAMR) 

– Pål Mjørlund (Fylkesarkivet i Oppland) 

– Jan Tore Helle (Bergen byarkiv) 
– Torleif Lind (IKA Kongsberg) 

– Arnt Ola Fidjestøl (Fylkesarkivet i Sogn og Fjordane) 

– Ole Stian Hovland (Fylkesarkivet i Sogn og Fjordane) 
 
Utviklingsgruppen er sett ned av styringsgruppa: 
 

– Marianne Rotvær (Kristiansund kommune) 

– Ann-Kristin Gaare (Flora kommune) 

– Birte Young (Øygarden kommune/IKA Hordaland) 

– Sigve Espeland (IKA Rogaland) 
– Geir Ivar Tungesvik (Riksarkivet) 
– Sveinung Svendsen (IKA Nordland) 
– Andreas Lied (Arkivplan.no AS) 
– Christian Lundvang (Arkivplan.no AS) 
– Ole Stian Hovland (Fylkesarkivet i Sogn og Fjordane) 

 
 

Orientering om økonomi 

 
• Inntekter: 

– Overføring av kassa frå IKAMR:  30 774 

– Utviklingstilskot (17x6000kr):   102 000 
– Eigartilskot Drammen byarkiv:  69 000 
– Sum inntekter:    201 774 

• Utgifter 

– Reiseutgifter (møte i styringsgruppa 

og workshop for utviklingsgruppa): -67 497 
• Kassabeholdning:    134 277 



 

 

Utgifter er brukt til ett møte i styringsgruppa og ein workshop for utviklingsgruppa 

 

Eigarane har gitt tilsagn om tilskudd i to år til (opprinnelig treårsperiode)  

Arkivplan bidrar med 200 timer årlig i utviklingsarbeidet. Dette er ikkje med i økonomioversikten. 

 
 
Status for utviklingsprosjektet 

Snart klar for å slippe oppgraderingene. Målet om å gjøre det i september står fast. 

Må nå gjennomføre einn informasjonsstrategi.  Det blir i form av et informasjonsbrev som vert 

sendt til alle eigarane og lagt ut på heinmesida til arkivplan.no. Eierne må sende ut brevet med 

informasjonen til sine eierkommuner. Brevet kommer i løpet av uke 39. 

 
2 
Norse Digital v/Andreas Lind 
Orienterte om utviklingsarbeidet 
 
Ny versjon kjem 28/9-15 (2015.09) Neste kjem i juni 2016 
23 nye funksjonar og 34 nye oppgaver 
 
 
 

3 Vidare utviklingsløp 

Arkivinstitusjonene må nå bidra med ønsker og bestillingar. Send til Ole Stian Hovland 

(ole.stian.hovland@sfj.no) 
 

Det må gjøres noe med arkivskjema og skjema for beskrivning av elektroniske system i neste 

periode med utvikling. 
 
Utviklingsgruppa om at eigarane av Arkivplan tek ansvsar for at innspel og forslag kjem inn til 
utviklingsgruppen. 
 
4 Eventuelt 

Arnt Ola Fidjestøl seier at Arkivverket også må være med i det vidare utviklingsarbeidet.  

Ole Stian seier at Arkivverket er med og at dei er positive til det vidare arbeidet. Arkivverket er 

nøgde med arkivplan.no, og seier den også er eit godt verktøy i tilsynsarbeidet slik den er nå. 

 

Geir Håvard Ellingseter meinar det er viktig å sørge for at det blir godt informert på forhånd av 

endringen som kommer nå den 28/9. 

Det kommer oppdatering av brukerhåndboken (ca to veker) etter oppgraderingen. 

 
For styringsgruppa 
 
Ole Stian Hovland 
 
 
 
 
 
 

http://arkivplan.no/


 

 

  


